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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 2720/2024 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 Jelen jegyzőkönyv a 2024. szeptember 10-én 20:00 órai kezdettel tartott, 

rendkívüli tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatási 

Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-

ös, 155-ös és 196-os cikkelyének előírásai szerint, a 2024/182-es számú Polgármesteri 

rendelkezés értelmében került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bálint Ștefan-Tibor 

2. Bálint Attila 

3. Elekes József 

4. Elekes Szabolcs 

5. Gál Katalin 

6. Jakab Attila 

7. Kovács Attila 

8. Kovács Ernő  

9. Kovács Levente 

10. Mihálydeák Ervin 

11. Nagy Ervin 

12. Sajgó Rita 

13. Szabó Ágoston-Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Bartalis Csaba és Marthy Barna tanácsos úr. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester és Kovács Ileana-Éva, a község 

jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven 

zajlik.  

Az üléselnök, Bálint Ștefan-Tibor tanácsos úr, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést az 57/2019, a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló Sürgősségi 

Kormányrendelet előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 
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megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 

 

Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó két napirendi pontot: 

1. 59/2024. számú Határozattervezet a csikszeredai Erdészetnek a 

3486/L.J./28.08.2024, 14213 APV átiratával közölt famennyiség eladási 

módjának és indulási árának jóváhagyására a 2024.-es évre 

2. 58/2024. számú Határozattervezet a 49/2024. számú Határozat, 

Gyergyóújfalu Község polgármestere szakapparátusában a köztisztviselők 

és a szerződéses alkalmazottak alapilletményének megállapítására a 2024. 

június havi illetményekkel kezdődően módosítására 

 

Bálint Ștefan-Tibor üléselnök megkérdezi a jelenlevőket, hogy valakinek 

kérdése, észrevétele van-e a napirendi pontokkal kapcsolatban. Nincs. Szavazásra 

bocsátja a napirendi pontokat, 13 igen szavazattal a tanács megszavazza, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül. 

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával. 

1. 59/2024. számú Határozattervezet a csikszeredai Erdészetnek a 

3486/L.J./28.08.2024, 14213 APV átiratával közölt famennyiség eladási 

módjának és indulási árának jóváhagyására a 2024.-es évre 

Egyed József: Összesen 288 m3 fáról van szó, van egy széltörés, amit nem tudtunk 

eladni, azt most megvették, arra ráborult egy másik. Ami ráborult, azt kell most 

licitálják, nem tudják szétválogatni, hogy melyik másik, ezért azt szeretnék, hogy az 

vegye meg, aki az előzőt. Összesen 448 darab fa, amely 288 m3, 0,64 az átlag, lábon 

álló száraz fa. A kiindulási ár 150 lej.  

Bálint Ștefan-Tibor: Szükség van a Gazdasági szakbizottság véleményezésére, ezért 

megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

13 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

 

2. 58/2024. számú Határozattervezet a 49/2024. számú Határozat, 

Gyergyóújfalu Község polgármestere szakapparátusában a köztisztviselők 

és a szerződéses alkalmazottak alapilletményének megállapítására a 2024. 

június havi illetményekkel kezdődően módosítására 

Egyed József: A Prefektúra visszaküldte, kérnek egy olyan módosítást, amelyben 
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meghatározzuk, hogy decembertől hány százalékkal emelkedtek a fizetések. Ez 

kétszeri emelés volt, kétszer 5%-os, ez decemberhez képest összesen 10%-os emelés. 

Bálint Ștefan-Tibor: Szükség van a Gazdasági szakbizottság véleményezésére, ezért 

megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Bálint Ștefan-Tibor: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

13 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

A továbbiakban Egyed József polgármester úr beszélt a jelenlegi beruházásokról. 

Beszélt a gázhálózat kiépítéséről, megtörtént a szerződés aláírás, sikerült szolgáltatót 

találni, kértek módosításokat, amikről jelenleg folynak a megbeszélések, utána a 

kivitelezés van hátra. A napköziotthon felújítása is meg fog történni, elméletileg az 

első vakáció után kezdődnek a munkálatok. Ismertette a járdaprojekt helyzetét, a 

bicikliutas pályázatokat, valamint a tekerőpataki tűzoltószertár felújítását.   

A beruházások bemutatásának végezetével az üléselnök berekesztette az ülést. 

 

 

 

 

 

      Ülésvezető elnök              Jegyző 

                Bálint Ștefan-Tibor                                   Kovács Ileana-Éva 


